
Mondelinge vragen Raadsvergadering 30 maart 2023
Vragen     Fractie Beantwoording         

Zonnepanelen:
Tijdens de commissievergadering van 16 maart jl heeft de commissie gesproken over het verbeteren 
van de recreatieve functie van de Ouderkerkerplas. Onder andere werd gesproken over het 
aanbrengen van verlichting. Een en ander in samenspraak en samenwerking met het Groengebied. 
Afgelopen dinsdag heeft een grote meerderheid van de Tweede Kamer voor het overdekken van 
parkeerplaatsen met zonnepanelen gestemd. D66 Ouder-Amstel heeft er in 2020 al voor gepleit om 
dat bij de parkeerplaats bij de Ouderkerkerplas ook te doen. Waarschijnlijk is het mogelijk om hier 
een subsidie van het Rijk en/of de provincie voor te krijgen. 

1 Is de portefeuillehouder bereid om dit idee mee te geven aan het 
Groengebied, zodat het Groengebied de mogelijkheden kan 
onderzoeken?

D66

Windmolens:
Afgelopen maandag organiseerde de gemeente Amsterdam een tafeltjesavond om bewoners en 
buurgemeenten te informeren over de plannen voor het plaatsen van windmolens. Daar bleek dat er 
ook 3 windmolens ingetekend waren in Ouder-Amstel, nabij de Ouderkerkerplas/ A9, waardoor er in 
combinatie met de mogelijk te plaatsen windmolens aan de grens door Amsterdam een klein 
windpark zou ontstaan. De inwoners uit Amsterdam Zuid Oost zijn hier zeer bezorgd over. 

2 Hoe concreet zijn deze plannen voor de windmolens in Ouder-
Amstel? 

D66

3 Indien deze concreet zijn, wanneer kunnen we hier een voorstel 
voor verwachten?

D66

4 Is er overleg met Amsterdam over het versterkend effect op de 
omgeving van windmolens aan beide kanten van de 
gemeentegrens?

D66

HALT: De subsidie voor HALT is gestopt. Hier hebben we enkele vragen over:

5 Wat is het effect van de subsidiestop? D66

6 - Gaat het HALT project op de basisscholen nog wel door? 
Zo ja, goed om te horen! Zo nee, hoe kijkt de 
portefeuillehouder hier tegenaan gezien in het 
veiligheidsplan is afgesproken in te zetten op preventie?


